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SPRAWOZDANIE Z DZIAT.ALNOSCI

KOMISJI SKARG, WNIOSKOW I PETYCJI

RADY MIASTA WLOCT"AWEK

VIlIKADENCJI

zA 2020 RoK

Komisja Skarg, Wniosk6w i Petycji zostala powolana uchwalE nr ll/4/2018 Rady Miasta
Wloclawek z dnia 26 listopada 2018 roku w sprawie powolania stalych komisji i ustalenia przedmiotu

ich dzialania, Sklad osobowy ww. komisji zostal ustalony uchwalq nr ll/5/2018 Rady Miasta Wloclawek
oraz uchwalq nr Vl/31/2019 zdnia26lutego 2019 roku.

W roku sprawozdawczym Komisja obradowala w skladzie pigcioosobowym, kt6ry pzedstawial
sig nastgpujqco:

. Radny piotr Zwoliriski- przewodniczqcy Komisji,

. Radny J6zef Mazierski- Wiceprzewodniczqcy Komisji,

. Radna Elzbieta Rutkowska * Czlonek Komisji,

. Radny Kzysztof Kowalski- Czlonek Komisji,

. Radny Janusz Zi6lkowski- Czlonek Komisji,

W okresie sprawozdawczym Komisja dzialala w oparciu o wptywajqce skargi, wnioski i petycje,
ktdre wymagaly wypracowania stanowiska.

W roku 2020 Komisja Skarg, Wnioskdw i Petycji Rady Miasta Wocfawek odbyla
10 posiedzeri, kt6re mialy miejsce w siedzibie Urzgdu Miasta Wociawek pzy ul, Zielony Rynek 11/13.

' Petycja zlozona przez Paniq Renatg Sutor w interesie publicznym w zakresie zmiany
przepis6w prawa miejscowego,

Komisja skarg, wniosk6w i Petycji uznala powy2szq petyciq za bezzasadnq,

. Skarga na dzialalno6c Prezydenta Miasta zto2ona przez pana M. R.
Komisja skarg, wnioskdw i petycji zdecydowala o przekazaniu powy2szej skargi
do Sqdu Rejonowego we Wloclawku,

' Skarga na dzialalno$d Dyrektora Miejskiego O$rodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku
zlozona pzez PaniqM.0.
Komisja skarg, wnioskdw i petycji uznara powy2szq skargq zabezzasadnl



w dniu 5 maia 2020 rok-u:

r Skarga na dzialalno$e Prezydenta Miasta Woclawek zlo2ona przez Pana M' G.

Komisja skarg, wniosk6w i Petycji uznala powyzszE skargg za bezzasadnq.

w dniu 14 sie.ronia 2020 roku:

. Skarga na dzialalno$c Prezydenta Miasta Woclawek zlo2ona przez Pana A. K.

Komisja skarg, wniosk6w i Petycji uznala powy2szq skargQ za bezzasadnq.

Zaqadnienia. rozpatrvwane orzez KomisiE Skarg, Vvnioskow i Petvcii na posiedzeniu

w dniu 21 siemnia 2020 rofu:

. Petycja zlo2ona przez mieszkaricdw ul. Brdowskiej we Woclawku dotyczqca

przebudowy - modernizacJi chodnika w ciqgu ul. Brdowskiej - prawa strona od ulicy

Wiejskieido ul. Lanieszczyzna idalejdo ul, Planty I'

Komisja Skarg, Wnioskdw i Petycji uznala powyZszq petycjq za zasadnq i przekazala

Prezydentowi Miasta Woclawek jako organowi wla6ciwemu do zalatwienia sprawy,

Zaoadnienia rozoatrywane przez Komisiq Skarq, Wniosk6w i Petvcii na p-osiedzeniu

w dniu 17 wrze$nia 2020 roku:

. Skarga na dzialalno3d Dyrektora Miejskiego O$rodka Pomocy Rodzinie we Woclawku

zloZona przez PaniqJ. A.

Komisja skarg, wnioskdw i Petycji uznala powy2szq skargq za bezzasadnq.

Zaqadnienia rozpatrvwane paez Komisie Sl-(arq, Wniosk6w i Petycji na ,posiedzeniu

w dniu 20 listopada 2020 roku:

. Skarga na dzialalno6d Dyrektora Miejskiego O$rodka Pomocy Rodzinie we Woctawku

zlozona pnez Pana B. S,

Komisja skarg, wnioskdw i Petycji uznala powyZszq skargq za bezzasadnq.

. Skarga na dzialalnosC Rady Miasta Woclawek zlohona przez Paniq J. A.

Komisja Skarg, Wniosk6w i Petycji zdecydowala o przekazaniu powylszej skargi

do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego,

?aqadnienia rozpatrywane pr4ez Komislq Skarq, Wniosk6w i Petvcii na posiedzeniu

w dniu 4 qrudnia 2020 roku:

. Wniosek o podjgcie uchwaly pzez Radg Miasta Wloclawek w sprawie realizacji

obywatelskiej inicjatywy uchwalodawczej w mie$cie Woclawek zloiony pzez Pana R,K'

Komisja skarg, wnioskdw iPetycii uznala powy2szy wniosek zazasadny.

Zaqadnienia rozpatrvwane przez Komisie Skarq, Wnioskow i Petvcii na posiedzeniu

w dniu 21 qrudnia 2020 roku:

r Skarga na dzialalno$c Prezydenta Miasta Wloclawek zloZona pzez Pana S. 0,

Komisja skarg, wniosk6w i Petycji aznala powy2sz4 sk aryQ za bezzasadn4



W okresie sprawozdawczym Komisja Skarg, Wnioskdw i Petycji wypracowala 11 stanowisk

do rozpatrzonych spraw. Wypracowane zostaly 3 wnioski do Prezydenta Miasta Wloclawek'

Frekwencja czlonkdw Komisji Skarg, Wniosk0w i Petycji na posiedzeniach byla dobra.

Nieobecno30 Radnych na posiedzeniach byla ka2dorazowo usprawiedliwiona'

Z powaianiem'

Piotr Zwo[ifri!ii.

P,.r*oU,ii|
Skarg, i Petycji

Rady JVliasta Wloclawek

SpBwozdanie spozadzila

Monfta Domarlska


